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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Mi az oka, hogy 6 év óta a kormány nem foglalkozik a pedagógiai munka nevelési aspektusával? "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási é s
kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az iskolai erőszakos esetek igencsak fölkavarták a közvéleményt . Ez azonban a nevelési
problémáknak csak a legkirívóbb területe, a baj ennél sokkal nagyobb . Évek óta a
kormányzati szemléletben az a gondolkodásmód jut kifejezésre, hogy a nevelés megjelenési
formája, kizárólagos eszköze az oktatás, holott minden gyakorlati tapasztalattal bír ó
pedagógus tudja hogy a nevelésnek számos a tanórán, sőt iskolán kívüli terepe van, amelye k
olyan alapvető személyiségfejlesztési lehetőségeket is kínálnak, amelyeket a tanóra soha nem
lesz képes . Nem látunk se a nevelés, se az iskolai erőszak problémájára hathatós lépéseket ,
bizottságokkal, állásfoglalásokkal se a nevelés helyzete nem fog javulni, se az iskolai
erőszakot nem lehet felszámolni .

Mi az oka, hogy 6 év óta a kormány nem foglalkozik a pedagógiai munka nevelés i
aspektusával, annak támogatásával?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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